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Final calling Section meeting 1

Date: 2023-10-05
Time: 17.30
Place: DELTA, campus Lindholmen

Proposed agenda

§1. Opening of the meeting

§2. Deciding the electoral roll

§3. Deciding the vote counters

§4. Choice of two adjusters

§5. Election of the meeting chairman

§6. Election of the meeting secretary

§7. Meeting adjuncts

§8. Approval of the agenda

§9. Correct calling of the meeting

§10. Messages
- Styret
- Frasses
- SjöNollK
- SHIPPING
- SJÖLOG <3
- Fartygskommittén
- Dickson IF
- PubF
- Olivias Byssa
- SJÖN
- Sjökortet
- SJUU
- Trädgårdsmästeriet
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- Kårledningen

§11. Financial statement for the year 22/23

§12. Activity report of the board 22/23

§13. Discharge of the board 22/23

§14. Additional discharge

§15. Financial statement for the year 23/24

§16. Business plan for the year 23/24

§17. Propositioner
- Proposition 1. The dissolving of Fartyg.

§18. Motions
- Motion 1. Start of a new committee:

Poopdeck Pappy’s Shanty Choir (PPSC)
Attached below.

- Motion 2. Start of a new committee
(O.P/S Sjösatt)
Attached below.

§19. Elections
● Frasses:

○ Chairman
○ Cashier

● Sjön:
○ Chairman
○ Cashier

● Olivias byssa:
○ Chairman

● Accountants

§20. Other questions

§21. Prize drawal
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§22. Ending of the meeting

Best regards,
Kevin Johansson

Vice Chairman for Sjöstyret 23/24
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Motion 1.
For creating a new choir committee.
Många medlemmar av sjösektionen på Chalmers tekniska högskola har vid
flera olika tillfällen uttryckt till mig att de har stort intresse för att sjunga
shanties.

Yrkande:
Med ovan som bakgrund yrkar undertecknade

att Sjösektionen bildar en ny kommitté där de som vill sjunga shanties kan samlas
och göra det tillsammans

att Kommittén ska heta Poopdeck Pappy’s Shanty Choir (PPSC)
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Motion 2.

Creation of a Predecessor committee:
Med en ökande aktivitet på sektionen och ökat intresse för arrangemang, ökar även
trycket på sektionens olika föreningar och kommittéer. Vi vill därför skapa en ny
förening vars syfte är att just stötta upp övriga föreningar i deras arbete, främst
NollK. Verksamheten för denna förening innefattar följande:

• Huvudsakliga uppgift: att stötta upp mottagningen för NollK, dels under
planeringsstadiet samt under utförande av mottagningen i form av närvaro,
kompetens och avlastning. Det blir på så sätt lättare för NollK att fokusera på
att planera mottagningen och blir friare i sitt utförande. Föreningen skall på så
sätt stötta alla operativa uppgifter som NollK gör. 

• Gasque-plikt. Föreningen kan stötta NollK i gasque-plikten genom att avlasta
vid behov.

• Stöttning för övriga föreningar: Föreningen kommer stötta andra föreningar i
deras arbete, i huvudsak under mottagningen, men även under resterande
verksamhetsår. Uppgifter kan vara exempelvis: grilla med byssan, puffa
gasque för sjö6, puffa sittningar. Med en ökad aktivitet på sektionen där
sektionens befintliga kommittéer och föreningar kommer att arrangera
tillsammans under hela året, kommer behovet öka av uppstötning för att
genomföra dessa arrangemang. 

• Egna arrangemang, i form av sammanslutningar innan dessa arrangemang
får föreningen möjlighet att öka glädjen hos de individer som skall delta i det
huvudsakliga arrangemanget. Föreningen kommer att hålla i aktiviteter och
liknande under denna sammanslutning. 

Yrkande:
Med ovan som bakgrund yrkar undertecknade

att: sjösektionen skall skapa en ny förening vid namn O.P/S Sjösatt

_____________________________________ _____________________________________

Lukas Sandén Linus Lanetoft
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Proposition 1.

The dissolving of Fartyg:
Under de senaste åren har Fartyg inte haft eller följt någon form av verksamhetsplan
vilket är fundamentalt för att en kommitté ska kunna vara aktiv. Tack vare detta har inte
heller någon form av verksamhetsberättelse blivit inskickad till styret.

Utöver ovanstående har de inte heller följt deras stadgar gällande hur deras
verksamhet ska operera. Tack vare detta har inte Fartyg fungerat optimalt och har som
följd inga aktiva sittande, då inga aspade inför verksamhetens föregående inval.

Det enda arbetet Fartyg håller i detta nu är en tysklandsresa som är varje år, vilket inte
är tillräckligt för att hålla verksamheten levande.

Följderna av att stänga ner fartyg blir att vi har mer plats i ett föreningsrum som
kommer gå till Sjö6 då ett sexmästeri är i stort behov av ett rum för förvaring. Sen
kommer alla verktyg som Fartyg innehar övertas av byssan och gör dem till ett fulländat
rustmästeri.

Yrkande:

Med ovan som bakgrund yrkar undertecknade att stänga ner Fartyg alternativt “lägga
den på is” för att kunna göra plats för mer föreningar samt utöka prestanda på redan
aktuella föreningar.


